
Referat FAU Revheim møte 4. desember 2024

Deltakere: Rektor Torunn, Inga Sola (8a), Roald Wikene (8b), Marit Meløy (8c), Solveig
Knutsen (9a), Birgitte L. Hovland (9b), Ingrid Nylend (9c), Kristine Berg (9d), Bente
Vikse (10a), Marzena K. Fryzowicz (10b), Torunn (10d)
Møteleder: Torunn M. Tysvær
Referent: Roald Wikene

Fraværende: 8d, 10d

Sak Innhold Innspill
1 Godkjenning av referat

fra forrige møte og
innkalling til i dag samt
valg av referent

Referat fra 06.11 godkjent og innkallingen også
godkjent.
Roald Wikene 8B referent

2 Informasjon fra
SU-møtet 20/11

Torunn informerer om SU møte 20.11. Referatet
ligger også i Spond-gruppa vår samt på skolens
internettside.

3 Skoleballet Det blir satt opp dato for møte for juleball-komite.
Møte med elever + lærere i uke 50
FAU ønsker å bli informert forløpende og kan
hjelpe til der det trengs.

Forslag til dato for skoleballet:
- 23.jan (uke 4) eller 13.feb (uke 7)

FAU tar ansvar for vakter og sjekker lån/rimelig
leie av lys og lyd. Skolens lydanlegg kan brukes
om ikke vi klarer å finne noe rimelig nok.

Prisen for billett reduseres fra 200,- til 150,- og
skolen tar ansvar for å informere godt, særlig til
8. trinn, om hvorfor det arrangeres ball – ønsker
at alle/flest mulig har lyst til å delta.

Til neste år blir det to ansvarlige voksne for
skoleballet.

4 Hærverk Rektor informerer om alt hærverket som foregår
på skolen.
Der er anslått hærverk for over 130 000kr siden
nyttår.



Det har oppstått branntilløp p.g.a dette som er
alvorlig.
Det er viktig å få inn tips på episodene for og
prøve å få ned tilfellene.
Belønningen om 30 000kr til elevene hadde liten
effekt.

5 Tilsyn utført av
helsesjefen v/miljøretta
helsevern 02.12

-Basketball kurver må skiftes
-Gamle treningsapparater i kjelleren må fjernes
om de ikke er godkjente for bruk
-Skal ha ny radonmåling i 2025 (gjøres hvert 5.
år)
-Førstehjelpskurs skal holdes i begynnelsen av
2025
-Det blir kjøp inn møbler i uke 51 (100 sett)

6 17. mai Spørreundersøkelse i januar for elevene.
Sunde skal gå fra Revheim til Sunde, Hafrsfjord
går fra Gosen til Madlamark som i fjor. Gosen:
uvisst (FAU-Gosen har møte 18.12)

7 Skolens nye regler Lærere og elever jobber fram et forslag som FAU
får til gjennomlesning og kommentering.

8 Alternativt opplegg til
julegudstjeneste

Rektor informerer om de to valgene.

9 Foreldremøte
hjernevennlig Skole

Møtet blir holdt i gymsalen 5 feb. kl. 19:00

10 Info fra fellesmøte for
Natteravnene

Mest bekymret for 13-åringer
Utfordringer med lite oppmøte fra foreldre.
Vanskelig å rekruttere aktive natteravner.
Prøver å legge ut på Vigilo for å få økt
interessere – inkl. Spond-kode til
Natteravngruppa

11 Informasjon fra
fellesmøte for byens
FAU/SU -ledere 20.11

Torunn informerer. Referat og presentasjoner er
lagt ut i Spond-gruppa vår.

12 Taushetserklæring Alle som var til stede på FAU-møtet underskrev
taushets erklæring

13 Registrering av
FAU-Revheim i
Brønnøysundregisteret

Torunn har laget et forslag til vedtekter. Disse blir
lagt ut for gjennomlesning og godkjenning i
Spond-gruppa. De frammøtte på møtet skrev



under som «stiftere» (en formalitet for å få sende
inn søknad om registrering).

Eventuel
t

FAU skal på møtet i januar diskutere om vi likevel
skal arrangere et eget foreldremøte etter det om
hjernevennlig skole. Tema: ungdomsmiljøet i
bydelen. Ønsket som foredragsholdere: politiet
og uteseksjonen.


